
 

 

 

 

 

 

Protokoll - Styrelsemöte, Huvudstyrelsen 

Hampetorp-Odensbackens IF 
15/10-2018 kl. 18:00 

Odenvallen 
Närvarande:  Johan Lundström, Sören Sahlén, Marko Hiltunen, Dan Bellander, Mikael Anell, 

Mattias Felldin 

Frånvarande: Niklas Landmark och Annelie Wallin 

 

§1. Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar närvarande välkomna. 

 

§2.  Dagordningen godkändes. 

 

§3.  Föregående protokoll lästes igenom och godkändes.  

 

§4. Rapporter och skrivelser. ÖLFF anordnar ett event; Fotboll i Fokus under 7-9/12. 
Information om detta finns att läsa på https://www.idrottifokus.se/  Det finns även 
material på Odenvallen om eventet för den som är intresserad.  

Ungdomslagen har den 6/10 på Odenvallen haft avslutning för säsongen. Det spelades 
föräldramatcher, ordnades med tipspromenad och det bjöds på korv och fika. 
Herrsektionen och ideella krafter samlades på Odenvallen lördagen den 13/10 för att 
summera säsongen som gått.  

 

§5. Laget.se, medlemsfakturering. Det är mötets mening att vi ansluter oss till 
faktureringsfunktionen på laget.se from 2019. Föreningen tar kostnaden för 
faktureringen, 20 kr / faktura. Återstår att reda ut en del frågetecken, exempelvis om 
familjefakturering, hantering av stödmedlemmar mm. Marko H tar återigen kontakt 
med supporten på laget.se och återkommer med information till styrelsen. Avsikten är 
att vi provar ett år och utvärderar hanteringen. Konstaterat är att vi har tappat många 
medlemmar senaste åren.  

 

https://www.idrottifokus.se/


§6. Ekonomi, Johan har inte fått någon rapport från kassören.  

 

§7. Övriga frågor 

 
Föreningen avser, precis som tidigare år, att bjuda de ideella krafterna på en middagsbjudning 

som tack för engagemang och insatser under året som gått.  Styrelsen anser att detta 
är en mycket god idé.  

 
Gräsklippning, Mattias F rapporterar att han varit i kontakt med representanter inom IFK 

Askersund angående deras investeringar i robotgräsklippare. Rättare sagt är det 
kommunen som investerat i 3 klippare och man har konstaterat att man kunnat 
minska på gödslingen och att planerna är i jättefint skick. Klipparna är inhandlade av 
Tidab, de som vars klippare vi hade på Odenvallen under några dagar i somras och då 
även vi konstaterade att det blev ett fantastiskt fint resultat. Johan tar kontakt med 
Tidab och flaggar för vårt intresse för klippare för säsongen 2019. Styrelsebeslut finns 
sedan tidigare om att vi skall investera i klippare och i första hand installera den på 
planerna C och D.  

 

§8. Nästa möte, måndag 2018-11-26 kl 18:00 på Odenvallen.  

 

§9. Johan tackade för intresset och avslutade mötet.  

 

 

 

Ordförande Sekreterare 

Johan Lundström Marko Hiltunen 


